
 

Protokoll 

Emne:             Bergen CK styremøte 
Dato og tid:     Onsdag 19. oktober kl. 18.30– 21.05 
Sted:               Gamle NRK-Bygget + Teams 
Deltakere:       Stein Arne Hammersland (teams), Nils Olaf Solberg (DL), Sverre Kristoffer Jensen,  
                        Stig Otto Berntsen, Ann Hege Brustad (teams), Ståle Theimann (teams),  
                        Hans Petter Vestre, Marit Sælemyr (referent) 
Fravær:           Eli Iren Gule 
                      
Neste møte:    Onsdag 16.11.2022 kl. 18.30.  
Sted:               Klubbkontoret, gamle NRK-bygget på Minde 
 
Agenda: 

1. Godkjenning av innkalling, - saker til eventuelt  
2. Orientering fra leder  
3. Orientering fra daglig leder  
4. Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 28.9.22 
5. Status utvalgene  

a. SU: status aktivitet  
b. Veteran: status aktivitet  
c. Skole: status aktivitet 
d. Idretten skaper sjanser: status aktivitet 
e. Aktive ritt: Status organisering  

6. Klubbutvikling  
- Sponsorarbeid 
- Bergen-Voss arbeid 
- Spinning 

7. Eventuelt  
 
 

Sak 1 Godkjenning av innkalling, saker til eventuelt 
- Ingen saker til eventuelt 

 
Sak 2 Orientering fra leder 
          Dialog med BioRacer vedrørende klubbekledning. Styret besluttet: 

• Beholder designet som det er. 
• Tidspunkt for åpning av nettbutikk: månedsskiftet jan/feb (leveringstid 4-5 uker) 
• Utsendelse rett hjem til den enkelte 

          Behov for styrking av terrenggruppen med trenere da Erlend og Sverre vil være lite tilgjengelige        
utover vinteren. 
 
Sak 3 Orientering fra daglig leder  

o Økonomi – Regnskapet er a jour pr. 30. september og viser et foreløpig underskudd på kr. -
409 503,-. Dette er før vi har mottatt momskompensasjon og evt. tilskudd fra Fylket.  
I saken vedrørende stimuleringsmidler fra staten har Vestland idrettskrets engasjert seg. DL i 
Bergen CK har vært i kontakt med ca 20 andre sykkelritt, samt Skarverennet, Bergen City 
Marathon, Gneist IL, Fana IL og Birken (løp) som har gjennomført sine arrangement i 



tidsrommet 01.04.-30.06.2022 og er berørte av avviklingen av støtteordningen. 
Organisasjonsleder i VIK Knut Songve har diskutert saken med sitt styre og de gjør nå et nytt 
fremstøt mot NIF.  
Ellers søkte vi tidligere i år Sparebanken Vest om kr. 500.000,- til Idretten skaper sjanser Bergen 
2023. Vi har nå fått invitasjon til å delta på en gaveutdeling i Sparebanken Vest sine lokaler 
torsdag 20. oktober. Fra oss deltar Ann-Hege. Vi er også bedt om å si noen ord om tiltaket så da 
har vi godt håp om at vi vil motta et pent beløp, om ikke alt vi søkte om. 
Kan søke Fylkeskommunen om tilskudd til igangsetting av tiltak korona-perioden. Vi søker på 
vegne av terrenggruppen. 
 

o Medlemsflyt: 4 utmeldte. Vi er pr dd 344 medlemmer. 
                       Merkbart større interesse for terrenggruppen enn tidligere. 
 

o Arbeidsgruppe Bergen – Voss hatt ett møte siden sist, vurdert konkrete tiltak å jobbe videre 
med. -Har bl.a vurdert følgende: 

- Rabatt ved tidlig påmelding, de to første dagene fra åpning av påmelding 
- Noen justeringer på prisutvikling for påmelding gjennom året 
- Muligheter for å gi mer innhold, f. eks. Bergen-Voss spinning, podcast, sykkelsjekk, 

utvidet tilbud om Safer Cycling treninger 
- Forenklet påmelding 
- Endre startavviklingen: puljestart for de med ambisjoner fra 4.10 – 5.30 og så fri-start 

etterpå for de som har ambisjoner fra 5.30+ til 8t.  
- Prioriterte kundegrupper: 

o Tidligere deltagere 
o Bedrifter 
o Studenter 

- Ambassadører: Vi vurderer å tilby ambassadørstatus (gratis påmelding) til 
representanter fra andre sykkelklubber. En ambassadør vil måtte vise at han/hun klarer 
å rekruttere flere andre fra sitt miljø.  

 
Sak 4 Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 28.9.22 
        Se tabell i bunnen av dokumentet. 
 
Sak 5 Status utvalgene  

a. SU: status aktivitet (Landevei/terreng) 
Junior- og elite vil fortsette å benytte Sola Arena til trening og noen konkurranser gjennom 
vinteren. 
Spinningtrening: Invitere de andre klubbene til trening i vårt lokale?  
                              10-14 år en gang i uka, evt. delta med veteraner en dag  
                              Avklare spinninginstruktør, deretter kontakte andre klubber 
 

b. Veteran: status aktivitet  
Veteranutvalget bør gjenopplives. Ståle, Sverre Kristoffer og Stig Otto kontakte 
noen av de mest aktive og høre hva de ønsker.  
Det opprettes også et veteranutvalg på tvers av klubbene i Bergen, i regi av regionen. 
Stig Otto er med i dette. 

 
c.  Skole: Status aktivitet 

Vi har fått endel nye unge medlemmer i klubben. Om dette skyldes kontakten med 
skolene via Sykkelkids vites ikke, men terrenggruppen vår er stadig økende. Mange barn 
trigges av fart og spenning. Stian og Nils Olaf har derfor diskutert muligheten for å få til 
skoleritt, for eks. på Storetveitmarken, med Bergen CK som teknisk arrangør. Mye kan 
gjøres uten store ressurser. Vi må evt. bygge arena, ha speaker, musikk og litt liv, og 
stake ut en trasé som kan tilpasses ulike nivåer (evt. antall runder). I tillegg bør vi ha 



premier til alle. Kontakt med skolene kan Sykkelkids ta seg av. Dette er tenkt til våren 
når været tillater det.  

 
d.  Idretten skaper sjanser: status aktivitet 

o Mye spinning i Bergen fengsel for tida 
o Starter spinning smn med Bergen CK ila kort tid 
o Ann Hege har hatt kontakt med Jack, som har erfaring med rekruttering til Idretten 

skaper sjanser i Arendal, i samarbeid med Kirkens Bymisjon 
 

e.  Aktive ritt: Status organisering  
Må bestemme datoer for våre arrangementer i -23 før terminlistemøtet i desember.     
- Bontveit Opp i august(29.?), alternativt 5. sept., gjerne som regionsmesterskap 

             - Bergen ritthelg 6. – 7. mai alternativt 13. -14. mai 
           

Sak 6  Klubbutvikling 
o Sponsorarbeid 

Sparebanken Vest ønsker å forlenge avtalen med oss i tre år til, men ønsker å redusere beløpet   
pr. år. Daglig leder har forhørt seg med banken om det er forhold vi råder over som har bidratt 
til et lavere beløp og om vi kan påvirke bidraget i fremtiden, evt. med et fastbeløp og et 
variabelt beløp. Svaret var følgende:  
Bakgrunnen for reduksjon i sponsorbeløpet har flere årsaker: 

• Sponsormidlene fordeles på flere lag 
• Antall medlemmer i Bergen CK har gått ned 
• Mulighet til å bidra med ytterligere midler i form av gavemidler 

       Daglig leder har avtalt møter med sponsorer og sponsorrådgivere framover. 
  

o Bergen-Voss arbeid 
Arbeidsgruppen har diskutert flere  

 
Sak 7  Eventuelt  

o NM-arrangement i regionen i 2024? 
Interesse blant flere sentrale personer i klubbene. Vil avholde et uformelt møte for å sjekke 
mer forpliktende interesse. Bør evt. etterhvert forankres i regionsstyret. 
Stig Otto holder styret oppdatert. 
 

Aksjonsliste (utførte aksjoner «gråes ut» og fjernes i 2. referat etter utførelse) 
ID Aksjon Ansvarlig Frist Kommentarer 
6 Gjennomgå og sikre politiattester   SB 

EIG 
20.8.2021 18.8: Ny frist 

15.9: I arbeid 
13.10: I arbeid – venter på 
attestene 
7.12: Oversikt under 
utarbeidelse. Sivert 
klargjør for søknader for 
styret 
12.1.22: Styret må også 
søke om attester, ref. e-
post fra Sivert. 
23.2.22: Mangler fortsatt 
noen 
6.4.22: Må følges opp – 
Eli få tilgang  
12.5.22: Pågår, nytt 
system i 
medlemsregisteret 
15.6.2022: Eli jobber med 
saken 
17.8.2022: Samme som 
sist 
28.9.2022: Samme som 
sist 
19.10.22: Må få oppdatet 
status – hvor mange 
mangler? 



38 Søke om klubbavtale med Bergen 
medisinske senter 

NOF asap 17.8.22: Pågår, tilbud 
mottatt 
28.9.22: OK 

43 Mailadressen ungdom@bergenck.no – 
sjekke om Torbjørn leser denne – evt. 
overføre til andre 

NOF asap  

44 Minne kontaktpersoner i aktivt segment på å 
sende oppgjør for gjennomførte aktiviteter. 

MS/HPV asap OK 

45 Kontakte Sykkelkids i fht skolerekruttering i 
høst 

NOS  asap 19.10.22: Følges videre 
opp mtp skoleritt til våren. 

46 Tiltak for struktur på terrenggruppen SAH asap 19.10.22: Dialog med 
foreldre på gang 

47 Promotere regionssamlingene NOS asap 19.10.22: 11 påmeldte + 4 
foreldre fra Bergen til 
samlingen på Voss 21.-23. 
okt 

48 Undersøke interesse for ungdomstrening på 
spinning. 

MS Asap 
 

19.10.22: Purrer opp 

49 Søke Equinor om tilskudd til banesykler og 
spinningsykler. 

NOS 30.9.22 19.10.22:Søkt om 100’ til 
spinningsykler 

50 Finne spinninginstruktør for ungdom MS asap  

51 Arrangere skoleritt sammen med Sykkelkids? NOF april/mai -23  

 


